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Erkende instellingen schuldbemiddeling  -  Wachtlijsten

Een zo kort mogelijke wachttijd draagt bij aan de effectiviteit van schuldbemiddeling, 
zowel voor de schuldenaars als voor de schuldeisers. Het is dan ook belangrijk dat 
overheden voorkomen dat wachttijden te lang worden en dat wie met schulden kampt 
snel geholpen wordt. 

1. Heeft de minister zicht op het aantal aanvragen voor schuldbemiddeling dat niet in 
behandeling wordt genomen? Graag absolute aantallen en in percentage voor de 
periode 2014-2016. Kan daarbij een onderscheid gemaakt worden tussen OCMW’s en 
CAW’s (centra algemeen welzijn)? 

2. Hoeveel mensen komen op een wachtlijst terecht? Graag absolute aantallen en in 
percentage voor dezelfde periode. Kan daarbij een onderscheid gemaakt worden 
tussen OCMW’s en CAW’s?

3. Wat was de gemiddelde duur van de wachttijd in deze periode? Kan daarbij een 
onderscheid gemaakt worden tussen OCMW’s en CAW’s?

4. Kan de minister een inventaris geven in welke gemeenten in het bijzonder deze 
problematiek speelt?

5. Als de minister niet over bovenstaande gegevens beschikt, overweegt ze dan om ze 
structureel in kaart te brengen?

6. Binnen welke termijn is de minister van oordeel dat een hulptraject voor 
schuldbemiddeling moet zijn gestart? Voldoen we in Vlaanderen wat betreft de 
erkende instellingen aan zijn verwachting? Indien dat niet het geval zou zijn, welke 
maatregelen zal hij nemen om snelle en adequate schuldhulp voor iedereen mogelijk 
te maken en dus een einde te maken aan de wachtlijsten?



LIESBETH HOMANS
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ANTWOORD 
op vraag nr. 349 van 2 februari 2017
van JORIS VANDENBROUCKE

Het antwoord op deze vraag behoort tot de bevoegdheid van Jo Vandeurzen, Vlaams 
minister van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin.


